

Careum Congress 2014

17./18.03.2014, Basel

«Machtfaktor Patient 3.0» Patienten verändern das Gesicht des Gesundheitswesens

«The power of patients 3.0» Patients are changing the face of healthcare

Professor Dr. Ilona Kickbusch

Member of the Board of Trustees and Member of the Management Committee, Careum Foundation, Switzerland / Stiftungsrätin, Mitglied des Leitenden Ausschusses, Careum Stiftung, Schweiz

Curriculum Vitae (english)

Ilona Kickbusch is a Member of the Management Committee of the Careum Foundation and Director of the Global Health Programme, Graduate Institute for International and Development Studies, Geneva. During her long association with the World Health Organisation she has had influence on European and international health politics, especially in the health promotion sector.

She worked as a Professor at Yale University and as Director of a Fulbright programme for global health. She is on the advisory board of important organisations, foundations and scientific publications and publishes a lot. She advises many national and international organisations, among them, the Swiss Federal Health Office and the World Health Organisation.

Curriculum Vitae (deutsch)

Ilona Kickbusch ist Mitglied des leitenden Ausschusses der Careum Stiftung und Direktorin des Global Health Programme, Graduate Institute for International and Development Studies, Genf. Sie prägte während ihrer langjährigen Tätigkeit bei der WHO die europäische und internationale Gesundheitspolitik, besonders im Bereich Gesundheitsförderung.

Sie war Professorin an der Yale University und Leiterin eines Fulbright Programms zur globalen Gesundheit. Sie ist im Beirat wichtiger Organisationen, Stiftungen und Fachpublikationen und publiziert ausgiebig. Sie berät eine Vielzahl von nationalen und internationalen Organisationen, so auch das Schweizer Bundesamt für Gesundheit und die Weltgesundheitsorganisation.